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Raadadviescommissie Bestuur 
(14590\.....) 

 

BESLUITENLIJST 
 
Datum  : woensdag 9 mei 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : de heer T. Kool (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),  

  de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het Hoofd  
  (raadslid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), mevrouw W.H.  
  Hooijer – Horstman (burgercommissielid VVD), de heer H. Mulder (raadslid  
  SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer H. de Jong  
  (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer G.C.  
  Ton (burgercommissielid LB), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de  
  heer A.J. van Hedel (burgemeester), de heer S.van den Heuvel (wethouder) en  
  de heer ing. H.A.Verwoert (wethouder). 

Afwezig m.k. : de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer D.  
    Nijhoff (burgercommissielid SGP) en de heer J.H.F. Gelens 

  (burgercommissielid CDA). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  

Er is een bericht van verhindering ontvangen van de heer Van Tellingen (VT), de 
heer Nijhoff (SGP) en de heer Gelens (CDA). 

2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 
3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Besluitenlijst van de vergadering van 11 april 2012 (inclusief de Lijst 

toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
5.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

5.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur 
- commissieleden 

 Wethouder Verwoert geeft een aantal mededelingen betreffende het toerisme: 
� Geofort Herwijnen: de programmaraad Welvarend heeft in haar overleg 

beslist om € 600.000,= beschikbaar te stellen aan dit project. Een 
educatieve locatie op basis van private onderneming waar m.b.t. de 
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geografie informatie wordt verstrekt. Discussie was of een dergelijk groot 
bedrag uit het Regiocontract toegewezen kon worden aan 1 project, het is 
uiteindelijk wel zo besloten. Er zijn nog wel een tweetal vragen bij gesteld. 
Ten eerste een vraag aan de Provincie: was dit bedrag al opgenomen als 
provinciale subsidie en wordt die nu verwerkt in het Regiocontract? Als 
tweede een vraag vanuit Neerijnen: als we een dergelijk hoog bedrag geven 
aan subsidie is het dan ook niet mogelijk om die te verstrekken als renteloze 
lening, zodat bij positieve ontwikkelingen delen van het bedrag terug 
betaald kunnen worden. Op deze vragen zal nog nader worden 
teruggekomen.  

� Recreatieschap: in het AB is besloten om grootschalige recreatieve plannen 
die er gaan ontstaan, om die niet als individuele gemeente op te pakken, 
maar die regionaal uit te werken. Dit om geen concurrentie te laten ontstaan 
tussen gemeenten, maar op basis van argumenten een geschikte locatie te 
kiezen en daar als Regio achter te gaan staan. 

� Kansenkaart Rivierenland: hierop staan locaties vermeld die geschikt zijn 
voor kleinschalige en/of grootschalige recreatieve ontwikkelingen. De kaart 
is nu ook gereed voor Neerijnen, waarop het college de vlekken heeft 
aangegeven en het concept retour heeft gezonden nar de Provincie. Zodra 
de kaart daar helemaal gereed is zal hij deze voorleggen ter bespreking in 
deze commissie. 

De heer Nijhoff (GBN) vraagt de wethouder of de juiste volgorde hierbij wel is 
gehanteerd. Ware het niet beter geweest om eerst het concept van de kansenkaart 
voor te leggen aan de gemeenteraad, alvorens ermee naar de provincie te gaan. 
Wethouder Verwoert antwoordt dat alle gemeenten deze volgorde aanhouden. 

6. Stukken ter advisering 
6.1 Voorstel tot het maken van opmerkingen m.b.t. de Jaarstukken 2011 Regio 

Rivierenland (2012-04-14322) 
Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd, waarbij 

opgemerkt dat de heer Beukers (LB) een stemverklaring zal afleggen.  
 

6.2 Voorstel tot het indienen van een zienswijze op het concept Programmabegroting 
2013 van Regio Rivierenland (2012-04-14553) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

6.3 Voorstel tot het indienen van een zienswijze op de Jaarrekening 2011 van de 
Veiligheidsregio Gelderland-Zuid (2012-04- 14684) 

 De heer Van Lith (VVD) vraagt of het overschot RAV incidenteel is of 
structureel. 
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij zal dit nagaan en nog voor de 
raadsvergadering hierover berichten richting de raadsleden. 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd, waarbij 
opgemerkt dat de heer Beukers (LB) een stemverklaring zal afleggen.  
 

6.4 Voorstel tot het indienen van geen zienswijze op de Jaarrekening 2011 van het 
Regionaal Archief Rivierenland (2012-04-14678) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.  
 

6.5 Voorstel tot vaststelling van het Jaarverslag 2011 archiefbeheer gemeente 
Neerijnen (2012-04-14293) 
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 De heer Van Lith (VVD) vraagt of de archiefachterstanden al zijn ingelopen en 
hoe groot de huidige archiefachterstand is. Ook zou hij graag inzicht krijgen in de 
kosten voor de restauratie op pagina 13 in het verslag. Er staat te lezen dat ze ruim 
binnen het budget vallen, maar hoe hoog is het budget dan eigenlijk en is het 
budget dan niet te hoog begroot. 
De heer Nijhoff (GBN) voegt hieraan toe graag inzicht te krijgen, wanneer er nu 
eindelijk eens begonnen wordt met de opzet van een calamiteitenplan. Ook de 
noodzakelijke aanpassingen aan de archiefruimte zijn in 2011 niet opgepakt, is 
daar al een nieuwe planning voor opgesteld. 
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij zegt toe nog vóór de raadsvergadering 
inzicht te geven in de archiefachterstanden, het budget voor de restauratie en de 
planning voor het calamiteitenplan. 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.  
 

7. Rondvraag 
 Mevrouw Hooijer-Horstman (VVD) wenst de werkgroep een compliment te 

geven voor de goede organisatie van de tentoonstelling m.b.t. de herdenking 4 mei. 
Het was een geweldige activiteit, waarbij de basisschoolleerlingen op een goede 
wijze zijn betrokken die navolging verdient. 
 
De heer Nijhoff (GBN) meldt dat de verkeerssituatie in Waardenburg steeds 
gevaarlijker wordt en dat de politie er heeft staan controleren. De agenten die de 
controle uitvoerden waren verrast over de situatie in Waardenburg, zoals ze die 
daar aantroffen. De burgemeester heeft in de vorige raadcyclus aangegeven met de 
politie hierover te zullen spreken. 
Burgemeester Van Hedel zegt verbaasd te zijn om dit te horen. Hij heeft 
inderdaad uitgebreid aandacht gevraagd van de politie voor de situatie in 
Waardenburg in het overleg tussen politie, provincie en de gemeente. Hij zal dit 
nogmaals bespreekbaar maken in zijn regulier overleg met de teamleiding. 
 
Mevrouw Challik (PvdA) vraagt of het college een compensatieregeling heeft 
afgesproken met de ondernemers in Waardenburg, die door de huidige situatie 
inkomsten missen. 
Burgemeester Van Hedel zegt de zorg van deze ondernemers te delen, maar voor 
compensatie komt dit niet in aanmerking. De gemeente is verantwoordelijk om het 
centrum van Waardenburg proberen toegankelijk te houden en te zorgen voor 
goede omleidingroutes. 
 

8. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur 
d.d. 20 juni 2012 
 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
K.G. Steenbergen   T. Kool 


